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 عمده مشکل 
استقلال است

وویوویچ: آنچه می خواستم نشد 
ایسنا: سرمربی تیم ملی هندبال مردان ایران 
گفت: در بازی با اسپانیا آنچه می خواستم نشد 
اما از عملکرد بازیکنانم در نیمه دوم رضایت دارم.  
وسلین وویوویچ بعد از شکست تیم ملی هندبال 
مردان ایران مقابل اسپانیا با نتیجه ۲۲ بر ۳۵ در 
جریان رقابت های قهرمانی مردان جهان اظهار 
کرد: شرایط خیلی سخت بود. همه شرایط تیم 
اسپانیا را می دانستند و از قدرت آنها آگاه بودند.  
سرمربی تیم ملی هندبال مردان در ادامه اظهار 
داشت: من سعی کردم انگیزه بازیکنانم بالا برود 
اما آنچه که می خواستم نشد. البته از عملکرد 
بازیکنانم در نیمه دوم رضایت دارم و خوشحالم 
که در دور دوم مسابقات حضور داریم. وویوویچ 
در مورد بازی های دور دوم گفت: شرایط سختی 
است. باید به مرحله بعد فکر کنم. بازی های آنها 
را ببینم و آنالیز کنم. مخصوصا باید بازی های 
فرانسه و اسلوونی را آنالیز کنم.  سرمربی تیم ملی 
هندبال مردان در پاسخ به این سوال که نظرش 
در مورد بازی ایران مقابل اسلوونی که زمانی 
سرمربی این تیم بوده است، چیست تاکید 
کرد: من اهل مونته نگرو هستم و مقابل این تیم 
هم بازی کردیم. اگر این مدل نگاه کنیم، همه 
بازی های برای من حکم احساساتی شدن دارد. 
وی در پایان خاطرنشان کرد: اسلوونی تیم قوی 
است و خوب بازی می کند. بازیکنان این تیم در 
بخش های مختلف عملکرد خوبی داشتند. ما 
هم مانند تمام بازی ها سعی می کنیم مقابل 
اسلوونی هم بجنگیم تا مرحله به مرحله بهتر 

شویم و ببینیم چه اتفاقی می افتد. 

خارجازمستطیلسبز

  شروع متزلزل  
قهرمان المپیک در اپن استرالیا

الکساندر زورف به سختی توانست حریف 
پرویی خود را شکست دهد و راهی دور دوم اپن 
استرالیا شود. الکساندر زورف با پیروزی دشوار 
به دور دوم مسابقات تنیس اپن ۲0۲۳ استرالیا 
راه یافت. ستاره تنیس آلمان در پنج ست 
مقابل خوان پابلو واریلاس از پرو پیروز شد. 
الکساندر زورف قهرمان المپیک تنیس حتی 
تا آستانه شکست در این دیدار هم پیش رفت. 
این تنیسور ۲۵ ساله روز سه شنبه با نتیجه ۳ 
بر ۲ مقابل خوان پابلو واریلاس پیروز شد و در 
ادامه به دور دوم در ملبورن راه یافت. زورف در 
دور دوم با لوران لوکولی فرانسوی یا مایکل موه 
آمریکایی در روز پنجشنبه دیدار خواهد کرد. 
هفت ماه و نیم پس از مصدومیت جدی در نیمه 
نهایی اپن فرانسه او توانسته است رفته رفته به 
روزهای اوج برگردد. او در این دیدار بعد از ست 
اول که ضعیف ظاهر شد توانست بازی را به نفع 

خود پیش ببرد و ورق را برگرداند.   

خبـــــر

الزام به رعایت قوانین بازار سرمایه 

هیات مدیره استقلال اصلا درآمدزایی نکرده! 

سالپنجم
شماره1472

آرمان ملی: ورود استقلال و پرسپولیس به 
بازار سرمایه اگرچه با حرف و حدیث هایی همراه 
شد اما باشگاه های سرخابی پایتخت ملزم به 

رعایت قوانین بازار سرمایه هستند. 
  برداشت ها 

پس از آنکه نماد باشگاه استقلال به دلیل 
شفاف نبودن منابع مصرف شده توسط این 
باشگاه بسته شد، در پایان آبان ماه این باشگاه 
جزئیات پول های برداشت شده از حساب را در 
سامانه کدال منتشر کرد. ایسنا نوشت:  ورود 
باشگاه استقلال به بازار سرمایه با پذیره نویسی 
سهام این باشگاه آغاز و این پذیره نویسی باعث 
شد ۳۵۹ میلیارد تومان عاید باشگاه استقلال 
شود. از همان ابتدا قرار شد این پول زیر نظر 
کمیته ای سه نفره متشکل از نماینده سازمان 
باشگاه  و  ورزش  وزارت  خصوصی سازی، 
پرسپولیس هزینه شود. اما به نظر می رسد آبی ها 
به تعهد پایبند نبودند و نماد استقلال به دلیل 
روشن نبودن منابع مصرف شده حاصل از پذیره 
نویسی، دقیقا یک ماه بعد از قابل معامله شدن 
نماد، بسته شد. در این راستا، هشتم آبان ماه 
باشگاه استقلال در نامه ای با امضای علی فتح ا... 
زاده، مدیرعامل این باشگاه جزئیات هزینه ای 
استقلال را منتشر کرد. در این نامه فتح ا... زاده 
متعهد شد پس از دریافت وجوه درآمدی باشگاه 
از شرکت های طرف قرارداد، اختلاف حساب 
موجود جبران شود. طبق جداولی که باشگاه 
استقلال در سایت کدال منتشر کرده است، بیش 
از ۲۲0 میلیارد و ۴00 میلیون تومان از منابع 
حاصل از پذیره نویسی این باشگاه برداشت شده 
و ۱۲۳ میلیارد و ۵00 میلیون تومان موجودی 

بانک این باشگاه است. 
  تغییر در هیات مدیره؟

سازمان خصوصی سازی اطلاعیه ای را با توجه 
به اظهارات مدیران عامل سابق و فعلی باشگاه 
استقلال صادر کرد. در بخشی از این بیانیه آمده 
است: با توجه به عملکرد ضعیف هیات مدیره دو 
باشگاه در سالیان گذشته و عدم اشراف مالی و 
اقتصادی مدیران منتخب، به منظور حفظ حقوق 
سهامداران و رفع دغدغه های هواداران، سازمان 
خصوصی سازی به نیابت از وزارت امور اقتصادی 

و دارایی، در اسرع وقت نسبت به تغییر اکثریت 
اعضای هیات مدیره این دو باشگاه با برگزاری 

مجمع عمومی دو شرکت، اقدام خواهد کرد. 
  نظر قربان زاده 

حسین قربانزاده در گفت وگو با آنا در مورد 
موضوع تغییرات در هیات مدیره استقلال و 
پرسپولیس و حواشی که در این زمینه ایجاد شده 
و اینکه آیا سازمان خصوصی سازی می تواند 
نقشی در تعیین هیات مدیره دو باشگاه داشته 
باشد، عنوان کرد: ما چندی قبل یک اطلاعیه 
۵ بندی صادر کردیم که همه چیز در آن 
شفاف اعلام شده است. طبق اجرایی شدن 
سیاست های اصل ۴۴ قانون اساسی که سال 
۱۳۸۶ تصویب شده است و با استناد به ماده ۱۸ 
بند یک اعضای هیات مدیره شرکت هایی که در 
لیست واگذاری هستند باید با نظر وزارت اقتصاد 
انتخاب شوند. این اتفاق هم درحالی رخ می دهد 
که در بررسی ها به این نتیجه برسیم که در اداره 
شرکت مورد نظر سوءمدیریت صورت گرفته 
است. وی افزود: در این صورت وزارت اقتصاد 
می تواند بابت شرکت هایی که به وزارتخانه های 
مختلف تفویض اختیار کرده این تفویض اختیار 
را پس گرفته و خودش برای تعیین هیات مدیره 
اقدام کند. ابتدای هر سال وزیر اقتصاد به 
وزارتخانه هایی که شرکت های زیر مجموعه 
آنها در واگذاری هستند این اختیار را می دهد تا 

برای هیات مدیره ها اقدامات لازم را انجام دهند 
چون برخی از شرکت ها موارد تخصصی دارد که 
باید اعضای آن مربوط به همان حوزه باشند. در 
واقع اعمال حقوق مالکانه یعنی همین که اگر 
خطایی در اداره شرکت ها رخ داد وزارت اقتصاد 
برای کنترل شرایط اقدام کند.  رئیس سازمان 
خصوصی سازی ادامه داد: در مورد دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس هم وضعیت به همین گونه 
است. وزارت اقتصاد به وزیر ورزش اعتماد کرد تا 
هیات مدیره دو باشگاه را انتخاب کند، اما در ادامه 
راه مشخص شد که هیات مدیره دو باشگاه چندان 
مطلوب نیستند به ویژه در استقلال.  وی در پاسخ 
به این سوال که آیا سازمان خصوصی سازی 
می خواهد هیات مدیره سرخابی ها را از اعضای 
اقتصادی انتخاب کند، گفت: کسی نگفته حتما 
اعضای هیات مدیره دو باشگاه باید اقتصادی 
باشند. اعمال حقوق مالکانه یعنی اداره شرکت ها 
طبق شرایطی که بهره وری مناسب داشته باشند. 
انتخاب اعضا یا تعیین هیات مدیره این شرکت ها 
توسط وزارت اقتصاد بستگی به شرایط شرکت ها 
دارد. این دلیل نمی شود چون وزارت اقتصاد 
تعیین کننده نفرات است حتما افراد اقتصادی 
انتخاب کند. به طور حتم از افرادی که در آن 
حوزه تخصص دارند استفاده می شود. شایعه 
تخلفات مالی در استقلال در زمان مدیریت 
آجرلو مطرح شده اما رئیس سازمان خصوصی 

یازی در مصاحبه ای مدعی شد، اگرچه در 
استقلال مبالغی خارج از مصوبه هزینه شده اما 
آجرلو این مبالغ را برای خودش برداشته است، 
قربانزاده در خصوص اینکه این ادعای وی باز هم 
جای سوال باقی گذاشته است به آنا گفت: ببینید 
موضوع آقای آجورلو کیفری نیست که بخواهیم 
از او شکایت کنیم. این موضوع پیچیدگی های 
فنی و حقوقی خودش را دارد. هر شرکتی دارای 
مجمع است و اگر شرکتی تخلف کند مجمع باید 
آن را بررسی کند و همچنین حسابرس هم به این 
موضوع ورود می کند. وی تاکید کرد: سازمان 
خصوصی سازی در کنار رسیدگی های مجمع، 
کمیته ای را به نام کمیته مصارف تشکیل داده تا 
از این مجرا هم عملکرد دو باشگاه مورد بررسی 
قرار گیرد. در مورد پول بورس هم به دو باشگاه 
اعلام شد ترجیح بر این است که این پول صرف 
امور جاری نشود، اما با جلساتی که با مدیران 
آنها گذاشتیم به دلیل گرفتاری های زیادی که 
داشتند برای نحوه خرج این پول درصد بندی 
شد تا هزینه ها مشخص شود تا چه مقداری 
باشد و هزینه ها در آن چارچوب انجام شود. 
قربانزاده تصریح کرد: باشگاه استقلال در این 
مسیر این پول را صرف خرید بازیکن برای فصل 
جاری و همچنین پرداخت بدهی ها کرده است. 
کمیته مصارف که خودش دسته چک ندارد برای 
باشگاه ها چک صادر کند. هر شرکتی اعضای 
هیات مدیره خودش را دارد و اعضای هیأت 
مدیره هم صورتجلسه ها را امضا می کنند. ما از 
زاویه سهامداران به عملکرد شرکت ها نظارت 
داریم و توصیه اکیدمان بر این است که این 
پول سرمایه گذاری شود. اگر هر باشگاهی هم 
قصد داشته باشد از این پول در اموری غیر از این 
استفاده کند باید مجوزش را از کمیته مصارف 
بگیرد. پرسپولیس این کار را انجام داده است، 
اما استقلال این کار را نکرده و ما اسم این کار را 
مغایرت می گذاریم. این با تخلف و جرم و جنایت 
فرق می کند. به خاطر همین مسائل است که 
قصد داریم در انتخاب اعضای هیات مدیره نقش 
داشته باشیم. باشگاه استقلال این ایراد را داشته 
که اعضای هیات مدیره آن درآمدزایی نکرده اند 

که مجبور شده اند از پول بورس استفاده کنند. 

کارشناس فوتبال ایران تأکید کرد که در حال حاضر انتخاب 
سرمربی ایرانی برای تیم ملی تصمیمی عاقلانه است. مسعود 
اقبالی در گفت وگو با تسنیم، در مورد اینکه تیم های فوتبال امید و 
بزرگسالان ایران سرمربی ندارند و بلاتکلیف هستند، گفت: وقتی 
سازمانی دچار هرج و مرج شود طبیعتا کسی وظایف خودش 
را نمی داند و همین اتفاقات رخ می دهد. وقتی ۱0 بار شکست 
می خورید به همه چیز عادت می کنید و این مسائل دیگر در 
فوتبال ما چیز عجیبی نیست. شاید دوستان نمی خواهند در جام 
ملت ها یا مقدماتی المپیک شرکت کنیم و شاید هم مسائل دیگری 

مطرح است. متأسفانه فوتبال ایران مثل یک بیمار سرطانی است 
و باید معالجه شود. کارشناس فوتبال ایران با اشاره به عدم حضور 
تماشاگران در ورزشگاه ها تأکید کرد: من نمی دانم فوتبالیست ها با 
چه انگیزه ای فوتبال بازی می کنند. فوتبال بدون حضور هواداران 
در استادیوم ها هیچ معنایی ندارد و این اتفاقات برای فوتبال ما اصلا 
خوب نیست. ما کاری به اروپا نداریم. شما همین عربستان و قطر 
را ببینید که چگونه پیشرفت می کنند و ما در کجا قرار گرفته ایم. 
مردم ما فوتبال را دوست دارند و دل شان می خواهد به استادیوم 
بروند. اینکه بازی ها را بدون تماشاگر برگزار می کنند اصلًا اتفاق 

خوبی نیست. وی درباره اینکه چه تصمیمی باید در مورد سرمربی 
تیم ملی بزرگسالان گرفته شود، اظهار داشت: در این شرایط 
انتخاب مربی ایرانی بهتر و عاقلانه تر است، چون مربی خارجی 
نمی تواند تأثیری در تیم ملی داشته باشد. ما این همه برای مربیان 
ایرانی کلاس مربیگری می گذاریم، پس چه زمانی می خواهیم به 
آنها فرصت بدهیم تا توانایی های خود را نشان دهند؟ مگر ژاپن 
و کره جنوبی یا خیلی از کشورهای دیگر تا حالا از مربی بومی 
استفاده نکرده اند؟ اگر زیرساخت ها و امکانات خوبی داشته باشیم 

مربیان ایرانی هم می توانند در میادین بین المللی موفق شوند. 

اقبالی: انتخاب مربی ایرانی برای تیم ملی عاقلانه است

   مهمان 
 تمرین دیروز شاگردان حمید مطهری مهمان 
ویژه ای داشت؛ محمد خاکپور تداعی کننده خاطرات 
به یادماندنی فوتبال دوستان، مدافع سرشناس 
و جنتلمن تیم ملی ایران در جام جهانی ۱۹۹۸ که 

محبوبیت خاصی در میان مردم داشت. 

      رونمایی
 شرکت تولید و لوازم ورزشی آدیداس آلمان ۱7 
روز پس از آغاز رسمی دومین دوره همکاری اش با 
فدراسیون فوتبال ایتالیا، پیراهن های جدید خود 
برای ملی پوشان فوتبال این کشور را به معرض نمایش 

گذاشت. 

           تیم جدید 
هافبک سابق تیم نساجی مازندران به عضویت 
تیم هوادار تهران درآمد. کانال اطلاع رسانی باشگاه 
هوادار اعلام کرد، مسعود شجاعی هافبک تیم فوتبال 
نساجی مازندران با عقد قراردادی به باشگاه هوادار 

پیوست. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم:  با شروع نقل وانتقالات زمستانی بازار شایعات و 
گمانه زنی ها درباره لیست ورودی و خروجی تیم ها دوباره به 
اوج خود رسیده است. در همین زمینه نیز در روزهای گذشته 
خبرهای مختلفی پیرامون مذاکره چندین باشگاه با بازیکنان 
پرسپولیس مطرح شده، اما پیگیری ها نشان می دهد تاکنون 
تنها باشگاه مس کرمان برای جذب سیامک نعمتی و امید 
عالیشاه به باشگاه پرسپولیس درخواست رسمی داده است. 
باشگاه پرسپولیس نیز پس از دریافت نامه رسمی از باشگاه 
مس، این موضوع را به اطلاع یحیی گل محمدی رسانده است 
تا تصمیم نهایی در این مورد را سرمربی سرخپوشان بگیرد. 
همچنین طی روزهای گذشته شایعاتی راجع به مذاکره امید 
نورافکن با پرسپولیس منتشر شد، اما از این باشگاه خبر می رسد 
سرخپوشان تاکنون هیچ پیشنهاد رسمی به باشگاه سپاهان 
برای جذب این بازیکن ارائه نکرده اند. مدیران پرسپولیس ظاهراً 
معتقدند سپاهان در این مقطع از فصل به راحتی اجازه خروج 
به نورافکن را نخواهد داد و به همین دلیل فعلًا نامه ای رسمی 
برای جذب این بازیکن به باشگاه اصفهانی نخواهند زد. قرارداد 
امید نورافکن با باشگاه سپاهان در پایان فصل جاری به اتمام 
خواهد رسید و به طور حتم این بازیکن در صورتی که حتی 
نتواند در پنجره کنونی به پرسپولیس پیوندند، در نقل و انتقالات 
تابستانی یکی از اهداف اصلی گل محمدی برای پست دفاع چپ 

خواهد بود. 

بیــنالمــلل
مهاجم لهستانی بارسلونا به هم تیمی جوانش توصیه های 
خاصی کرده است. روبرت لواندوفسکی که تابستان اخیر پس 
از کش وقوس های فراوان سرانجام به حضور هشت ساله اش در 
بایرن مونیخ پایان داد و با امضای قراردادی سه ساله به بارسلونا 
پیوست، در این تیم رابطه خیلی خوبی با گاوی دارد و در داخل 
زمین می شود پی به این موضوع برد. نشریه »موندو دپورتیوو« 
چاپ کاتالونیا گزارش داد؛ لواندوفسکی رابطه خیلی خاصی با 
گاوی در رختکن بارسلونا دارد و به همین خاطر مدام تجربیاتش 
را به این هافبک ۱۸ ساله منتقل می کند. مهاجم لهستانی 
کاتالان ها حتی به گاوی توصیه کرده که حتما زبان انگلیسی 
یاد بگیرد، رژیم غذایی متعادلی داشته باشد و 
از مصرف نوشیدنی های گازدار خودداری کند. 
طبق این گزارش؛ به نظر می رسد لواندوفسکی 
۳۴ ساله در این هافبک جوان اسپانیایی چیز 
خاصی دیده و معتقد است او می تواند در 
آینده در لیگ معتبری دیگری از جمله 
لیگ برتر انگلیس بازی کند. لواندوفسکی 
این فصل در ۲7 بازی برای آبی واناری ها 
به میدان رفته و آمار ۲۱ گل زده و 7 پاس گل را از 

خود برجای گذاشته است.

دیدگـــــاه
فتح ا... زاده باشگاه ویرانه ای را تحویل گرفته است 

ناصرفریادشیران
کارشناس فوتبال  

 زمانی که علی فتح ا... زاده به باشگاه استقلال آمد، شفاف 
سازی کردند، چراکه صحبت های مصطفی آجورلو، ابهامات 
زیادی به وجود آورده بود. تمام اتفاقاتی که در باشگاه استقلال 
افتاده و هزینه 700 میلیارد تومانی در این شرایط بد اقتصادی 
کشور، عدم مدیریت و بی تدبیری سیدحمید سجادی بوده است. 
فتح ا... زاده بعد از مدیریت در باشگاه استقلال اعلام کرد تیمی 
که مددی بست قهرمان لیگ برتر شد، پس چه دلیلی داشت که 
سجادی مدیریت را تغییر دهد؟ مبالغ قراردادهایی که ۵ تا ۸ 
میلیارد تومان بود به یک باره به بالای ۱۵ میلیارد تومان رسید. 
سازمان خصوصی سازی هم اعلام کرد که وضعیت مالی باشگاه 
استقلال بهینه نیست و بر همین اساس درخواست کردند تا 
اعضای هیات مدیره باشگاه اقتصادی باشند.  مصطفی آجورلو 
علیه سجادی صحبت هایی داشت که قابل تأمل است و باید آن 
هم بررسی شود؛ متأسفانه سجادی نتوانست بیاید و از خودش 
در مورد اظهارات آجورلو دفاع کند و پاسخگو باشد. جالب است 
وزیر ورزش باید به مدیری که خودش منصوب کرده جواب پس 
دهد. آجورلو به محض اینکه مدیر عامل باشگاه استقلال شد 
عنوان کرده بود من رئیس هیات مدیره هم هستم در صورتی که 
بر عهده گرفتن این دو پست در یک باشگاه برخلاف قانون است 
و این خلاف قانون را سجادی به تایید رسانده است.  باشگاهی 
که در زمان مددی با ۱۲0 میلیارد تومان بسته شده بود، قهرمان 
لیگ برتر می شود، اما حالا 700 میلیارد تومان از بیت المال 
برای این تیم هزینه شده. اگر باشگاه خصوصی بود، آیا این همه 
برای یک تیم هزینه می کردند؟ فتح ا... زاده خیلی از واقعیت ها را 
گفت و هزینه های سرسام آور باشگاه را اعلام کرد. بیشتر از همه 
سجادی باید پاسخگو باشد و سومین کارت زردش را از مجلس 
خواهد گرفت. بهتر است وی شجاعت به خرج بدهد و استعفا 
بدهد. چطور می شود شبانه علیه آجورلو کودتا می شود و او را از 
مدیرعاملی باشگاه برمی دارند، سپس اعلام می کنند هیات مدیره 
تصمیم به برکناری او گرفته است.  باید نهادهای نظارتی نظیر 
دیوان محاسبات، بازرسی کل کشور، حراست فدراسیون فوتبال 
و … به اتفاقات رخ داده در باشگاه استقلال ورود کنند و سجادی 
در مورد مسائل مالی باشگاه استقلال شفاف سازی کند. هر 
فردی که در این پرونده مقصر است، باید پاسخگو باشد. هر 
مدیرعاملی که سال های قبل در باشگاه استقلال تصمیماتی 
گرفته است که به ضرر باشگاه شده باید جوابگو باشد و نباید 
راحت از دست قانون فرار کنند.  های وب اسپانسر استقلال 
قراداد ۳ ساله داشت و سالی ۸0 میلیارد تومان به باشگاه واریزی 
داشت، آجورلو این اسپانسر را قبول نکرد و این شرکت امتیاز تیم 
فوتبال هوادار را خریداری کرد. شرایط باشگاه استقلال خوب 
نیست، هزینه ها بالا رفته است و از قبل هم بدهی زیادی وجود 
دارد. فتح ا... زاده باشگاه ویرانه ای را تحویل گرفته است، در حالی 
که بعد از برکناری مددی از مدیرعاملی ۳0 میلیارد تومان در 
باشگاه استقلال پول بوده است و بدهی آنچنانی نداشت. پس از 
فروش مهدی قائدی پول خوبی وارد باشگاه استقلال شد. اگر 
مددی در مدیریت باشگاه می ماند قرار بود پول استراماچونی 
تسویه شود. امیدوارم فتح ا... زاده بتواند از پس این همه مشکلات 
بربیاید، اما نمی دانم چطور از عهده این همه هزینه های سنگین 

برخواهد آمد؟ 

لوس ویرا دستیار گل محمدی: 

با جدایی لوکادیا ظرفیت تیم پرسپولیس بیشتر شد
اوسمار لوس ویرا در مورد ارزیابی خود از فوتبال ایران، کار در 
باشگاه پرسپولیس و شانس این تیم برای قهرمانی در این فصل 

لیگ برتر صحبت کرد. 
  در ابتدا راجع به فوتبال ایران و نگاه کلی تان به لیگ 
ایران صحبت کنیم. چه جنبه هایی از فوتبال ایران بیشتر 

از همه برای شما جالب بوده است؟
اولین چیزی که از فوتبال ایران به ذهنم می رسد این است که 
بازی کردن در این لیگ واقعا سخت است. بازیکنان حس رقابتی 
زیاد و روحیه ای جنگجویانه  دارند. اکثر بازی ها سخت است و به 
لحاظ تاکتیکی فضای کمی برای اجرای برنامه های خود دارید. 
نکته دیگری که راجع به لیگ برتر ایران به ذهنم می رسد این 
است که در این لیگ خیلی مهم است که شما گل اول را بزنید و 
از منظر تاکتیکی هم به این موضوع پی بردم که تیم ها در بخش 
زیادی از بازی شان مایلند که از توپ های بلند، سانترها و همچنین 

ضدحمله های پرتعداد استفاده کنند. 
  تقریبا شش ماه از حضورتان در ایران و پرسپولیس 

می گذرد. ارزیابی تان از شرایط تیم در این مدت چیست؟
خیلی خوشحالم که اینجا هستم. در این مدت دیدم که هواداران 
چگونه از تیم شان حمایت می کنند و در واقع عاشق پرسپولیس 
هستند. متأسفانه چند بازی است که آنها را کنار خودمان در 

ورزشگاه ها نداریم. امسال تیم خوبی در زمین داریم و بازیکنان 
قدرتمندی در هر چهار خط در اختیار ما هستند. می دانم که همه 
اعضای تیم برای خودشان اهدافی دارند ولی اهداف تیم برای همه 
ما از هر چیزی مهمتر است. تا به حال روند خوبی داشته ایم و باید باز 
هم پیشرفت کنیم تا بتوانیم به اهدافی که تعریف کرده ایم برسیم. 
  به میانه فصل رسیدیم و پرسپولیس در صدر جدول 
قرار دارد. آیا کادر فنی از نحوه بازی تیم و نتایجی که به 

دست آمده رضایت کامل دارد؟
مسلما از نتایج راضی هستیم. در پایان نیم فصل در صدر جدولیم 
آن هم با چند امتیاز اختلاف، ولی همچنان می توانیم بهتر و بهتر 
شویم، چراکه در بعضی بازی ها نوسان داشتیم و کنترل بازی را از 
دست دادیم. ما هر روز در تمرینات روی این موضوع کار می کنیم 
تا این مسأله برطرف شود. بازیکنان هم تلاش و از خود گذشتگی 
زیادی نشان داده اند تا شکل بازی، تاکتیک ها و مهارت هایمان 

بهتر شود. 
  با رفتن لوکادیا اتفاق مهمی در بخش هجومی تیم 
افتاد. چقدر این موضوع روی تاکتیک های تیم اثر گذاشت 
و برنامه های کادر فنی برای کم اثر کردن این اتفاق چه بود؟

اینکه لوکادیا تیم ما را ترک کرد مشکل بزرگی بود. او بهترین 
گلزن تیم بود ولی فکر می کنم که بازیکنان خوب زیادی داریم و با 

تلاش همه آنها کنار هم می توانیم این مشکل را رفع کنیم. در این 
مدت با توجه به رفتن لوکادیا باید راه حل های جدیدی برای نوع 
بازی تیم پیدا می کردیم و خیلی مهم است که بگویم بازیکنان در 
این راه چقدر متمرکز و پرتلاش بوده اند که در برنامه های تاکتیکی 
جدید به ما کمک کنند. الان تیم مان را با یک ظرفیت بیشتر و شعاع 

حرکتی متنوع تر می بینم. 
  کار کردن با یحیی گل محمدی و سایر مربیان ایرانی 

چگونه است؟
افتخار بزرگی است که اینجا با همکارانم دانش مان را با هم به 
اشتراک می گذاریم. در کادر فنی همه برای نظر هم احترام قائلیم. 
یحیی یک سرمربی فوق العاده است. او شناخت کاملی از باشگاه، 
اعضای کادر فنی و بازیکنان دارد. یحیی می داند که چطور از 
هرکس بهترین عملکردش را به کار بگیرد، چه بازیکنان چه کادر 
فنی. او فضای خیلی خوبی درون تیم ایجاد کرده و هر روز راجع 
به ایده هایمان با هم صحبت می کنیم، از نوع بازی تیم گرفته تا 

استراتژی برای تمرین و مسابقات. 
  با توجه به صدرنشینی پرسپولیس در پایان نیم فصل 
و شرایط دیگر تیم ها فکر می کنید پرسپولیس چقدر برای 

قهرمانی در این فصل شانس دارد؟
فکر می کنم تیمی که در نیم فصل صدرنشین جدول است 
قطعا شانس بیشتری برای قهرمانی لیگ دارد و البته این نظر 
شخص من نیست و موضوعی است که تاریخ و آمار هم بر آن 
صحه میگذارد. به نظر من اگر مثل بازی های گذشته متمرکز 
و پرتلاش ظاهر شویم می توانیم در پایان فصل هم لیگ و جام 

حذفی را به دست بیاوریم. 

ستار همدانی پیشکسوت استقلال می گوید 
ساپینتو باید در نیم فصل بازیکنان آینده دار به 
خدمت بگیرد تا بتواند در نیم فصل دوم نتایج 
بهتری را برای رسیدن به عنوان قهرمانی 

کسب کند. 
مقابل  استقلال  برد  در خصوص    
تراکتورسازی در جام حذفی صحبت 

کنید؟
استقلال نسبت به بازی های گذشته عملکرد 
بهتری داشت و توانست با پیروزی در این دیدار 
به مرحله بعدی مسابقات راه پیدا کند. امیدوارم 
استقلال در ادامه بازیهای لیگ هم همین گونه 

با صلابت ظاهر شود. 
  تیم تراکتورسازی را چطور ارزیابی 

کردید؟
تراکتور با مربی اسپانیایی خود وارد تغییر و 
تحولات شده است و همین موضوع می تواند 
باعث شود در ادامه فصل با قدرت بیشتری 
مقابل حریفان ظاهر شوند. استقلال مقابل 
تراکتور عملکرد خوبی داشت و به آنها فرصت 
حمله جدی نداد. تراکتور روی تک موقعیتی 

که داشت موفق شد به گل برسد. 
  استقلال باید وارد نقل و انتقالات 

زمستانی شود؟
مسئولان استقلال باید زمینه جذب بازیکنان 
را فراهم کنند و هرچه سریع تر تا زمان از دست 
نرفته لیست مربی را بگیرد و بازیکنان مدنظر را 
خریداری کنند. بازیساز عمده مشکل استقلال 
است و امیدوارم این مشکل با بهترین انتخاب 

توسط کادرفنی حل شود. 
  دیدار مقابل سپاهان را در لیگ چطور 

ارزیابی می کنید؟
در آغاز فصل با مربی جدید و ترکیب تازه 
نتوانستیم مقابل سپاهان نتیجه بگیریم و 
متأسفانه شکست خوردیم. اینکه سپاهان در 
خانه مقابل استقلال بازی می کند برایشان یک 
امتیاز است، از طرفی استقلال با توجه به بردی 
که مقابل تراکتور به دست آورد روحیه بالایی 

به دست آورده است. 
  در صورت باخت در این دیدار فاصله 

استقلال با صدر جدول بیشتر می شود؟
استقلال باید تلاش کند که این اتفاق نیفتد 
و فاصله با صدر جدول بیشتر نشود. امیدوارم 
استقلال پیروز این بازی باشد تا گام بزرگی 

برای فتح لیگ برداشته باشیم. 
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